
Protokół Nr XIX.2020 

z obrad XIX sesji Rady Gminy Baruchowo  

dnia 21 sierpnia 2020 r. 

 

 

W dniu 21 sierpnia 2020 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Baruchowo odbyły się 

obrady XIX sesji Rady Gminy Baruchowo. 

W trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.   

z  2020 r. poz. 713) sesję zwołał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek. 

 

Do pkt  1. Otwarcie XIX sesji Rady Gminy Baruchowo. 

O godzinie 13.00 otwarcia XIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Baruchowo Pan 

Jarosław Komorek. W obradach uczestniczyli radni, dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego Pan Tomasz Pawlicki, Zastępca Dyrektora w Zielonej Szkole w Goreniu 

Dużym Pani Zofia Rempalska oraz przedstawiciele Urzędu Gminy: Zastępca Wójta Pan 

Krzysztof Grudziński, Skarbnik Gminy Pani Mariola Kurdubska, Sekretarz Gminy Pani 

Joanna Gawłowska oraz mecenas Pan Konrad Wypych. 

 

Do pkt  2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne w 

podejmowaniu uchwał. Nieobecny był radny Pan Robert Kwaśniewski oraz Pan Zdzisław 

Ostrowski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Do pkt  3.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.135.2020 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Baruchowo na rok 2020. 

 



6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.136.2020 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2020-2031. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.137.2020 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Baruchowo na rok szkolny 2020/2021. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.138.2020w sprawie określenia niektórym 

nauczycielom zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.139.2020 zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia programu rewitalizacji Gminy Baruchowo na lata 2017 – 2023. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.140.2020 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.141.2020 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Baruchowo. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.142.2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonych w miejscowości Kurowo Kolonia. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.143.2020 w sprawie ustalenia stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości, w związku 

z ich podziałem. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.144.2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w trybie bezprzetargowym działki nr 310/20 o pow. 0,0382 ha położonej w 

obrębie Goreń Duży, jednostka ewidencyjna Baruchowo stanowiącej własność gminy 

Baruchowo. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.145.2020 zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Baruchowo. 

16. Wolne wnioski, sprawy bieżące. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie proponowany porządek obrad XIX sesji (za – 13 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów). 



Raport imienny głosowania nad przyjęciem porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad.   4 Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad XVIII sesji Rady Gminy 

Baruchowo był do wglądu w sekretariacie Urzędu Gminy, a także wyłożony bezpośrednio 

przed obradami. 

Następnie, Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu i opowiedzieli się za jego nieodczytywaniem. 

Następnie Przewodniczący  przeprowadził  głosowanie  nad  przyjęciem  Protokołu Nr 

XVIII.2020 z obrad XVIII sesji Rady Gminy Baruchowo. 

Za przyjęciem Protokołu Nr XVIII.2020 było 13 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

głosów.  

Raport imienny głosowania nad przyjęciem Protokołu Nr XVIII.2020 z obrad XVIII sesji 

Rady Gminy Baruchowo stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.  5  Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.135.2020 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Baruchowo na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.135.2020 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Baruchowo na rok 2020. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Mariola Kurdubska.  

Z zapytaniem do projektu uchwały zwrócił się radny Pan Edward Rosiński. Pytanie dotyczyło 

kwoty dla nowego zadania pn - przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kurowo Babia 

Góra. 

W odpowiedzi, Skarbnik Gminy Pani Mariola Kurdubska poinformowała, że jest to kwota w 

wysokości 10 000 zł. 

Następnie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Uchwała Nr XIX.135.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Baruchowo na rok 2020 została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.135.2020 stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 



Ad.  6  Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.136.2020 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2020-

2031. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.136.2020 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baruchowo na lata 2020-2031. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Mariola Kurdubska. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem 

uchwały.  

Uchwała XIX.136.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2020-2031 została przyjęta jednogłośnie (za – 13 

głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.136.2020 stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.137.2020 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Baruchowo na rok szkolny 2020/2021. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.137.2020 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Baruchowo na rok szkolny 

2020/2021. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Pani Joanna Gawłowska. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem 

uchwały.  

Uchwała nr XIX.137.2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Baruchowo na rok szkolny 2020/2021 została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.137.2020 stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

                                             

 

 

 

 



Ad.  8 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.138.2020 w sprawie określenia niektórym 

nauczycielom zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.138.2020 

w sprawie określenia niektórym nauczycielom zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć.  

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Pani Joanna Gawłowska. 

Głos zabrał radny Pan Edward Rosiński. Zwrócił się z zapytaniem – czy będzie można 

przekazać innemu nauczycielowi godziny, które zostaną przydzielone. 

W odpowiedzi, Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że godziny te są 

przydzielone wskazanym nauczycielom-dla dyrektora określono 8h i dla wicedyrektora 14h. 

Głos zabrał także dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Tomasz Pawlicki. Zwrócił 

uwagę, że chciałby być informowany wcześniej o uchwałach dotyczących szkoły. 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński dodał, że wcześniej odbyło się spotkanie, podczas 

którego temat obecnej uchwały został poruszony.  Niemniej jednak z powodu choroby 

nauczyciela i rozpoczęcia roku szkolnego podjęta została decyzja o zaproponowaniu 

rozdysponowania godzin wśród nauczycieli, którzy pracują w szkole. 

Następnie,  Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem uchwały.  

Uchwała nr XIX.138.2020 w sprawie określenia niektórym nauczycielom zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć została przyjęta 

jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.138.2020 stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

Ad.  9 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.139.2020 zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia programu rewitalizacji Gminy Baruchowo na lata 2017 – 2023. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.139.2020 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu rewitalizacji Gminy Baruchowo na lata 

2017 – 2023. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem 

uchwały.  



Uchwała nr XIX.139.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu rewitalizacji 

Gminy Baruchowo na lata 2017 – 2023 została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.139.2020 stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. 

 

Ad.  10 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.140.2020  w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.140.2020 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

Głos zabrał radny Pan Edward Rosiński. Zwrócił się z prośbą o omówienie załączonej mapki. 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński wyjaśnił, że ciemne pola oznaczają zmianę 

przeznaczenia na podstawie zgody właścicieli i co zostało wprowadzone do poprzedniego 

planu czyli może być funkcja produkcyjna albo usługowa, ewentualnie funkcja 

mieszkaniowa. Dwa tereny, które oznaczone są symbolem RO czyli ROLA są to tereny 

właścicieli, którzy nie zgodzili się na to, aby na podstawie planu miejscowego ich działki 

miały zmienioną funkcję i w związku z tym zostały one w planie bez zmian. 

Głos zabrał również radny Pan Kazimierz Koralewski w sprawie głosowania, a dokładniej 

czego będzie ono dotyczyć. 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że głosowanie zostanie 

przeprowadzone tylko na wyrażenie zgody przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu i dopiero na etapie przygotowania nowego planu wykonanego  przez 

urbanistę przedstawiona zostanie  propozycja. 

Następnie radny Pan Edward Rosiński zwrócił się z zapytaniem – czy mieszkańcy nie zostaną 

narażeni np. na inwestycję, która kolidowałaby do tego obszaru.   

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński wyjaśnił, że procedura sporządzania planu 

podzielona jest na etapy, dzięki którym można uniknąć takich sytuacji.  

Następnie,  Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem uchwały.  

Uchwała nr XIX.140.2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 



Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.140.2020 stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Ad.  11 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.141.2020 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.141.2020 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  

zagospodarowania przestrzennego Gminy Baruchowo. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem 

uchwały.  

Uchwała nr XIX.141.2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Baruchowo została 

przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.141.2020 stanowi załącznik nr 17 

do protokołu. 

 

Ad.  12 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.142.2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonych w miejscowości Kurowo Kolonia. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.142.2020 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości Kurowo 

Kolonia. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

Z zapytaniami do projektu uchwały zwrócił się radny Pan Edward Rosiński. Pytania 

dotyczyły nabycia nieruchomości – czy właściciele są objęci tajemnicą oraz treści uchwały – 

dlaczego w § 1. pkt 1 pewien odcinek jest z przeznaczeniem na drogę publiczną, a w pkt 2 z 

przeznaczeniem na drogę. 

W odpowiedzi, Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński wyjaśnił, że właściciele nie są 

tajemnicą jednak z uwagi na to, że sesja jest nagrywana informacje te mogą zostać przekazane 

po nagraniu. Natomiast jeśli chodzi o treść uchwały w sprawie zgody na nabycie 

nieruchomości Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że nastąpił błąd i 



zarówno w jednym punkcie jak i w drugim powinno być na drogę publiczną, dlatego też w 

uchwale zostanie dokonana autopoprawka. 

Uchwała nr XIX.142.2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych 

w miejscowości Kurowo Kolonia została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.142.2020 stanowi załącznik nr 19 

do protokołu. 

 

Ad.  13 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.143.2020 w sprawie ustalenia stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości, w związku z 

ich podziałem. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.143.2020 

w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości, w związku z ich podziałem. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem 

uchwały.  

Uchwała nr XIX.143.2020 w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości, w związku z ich podziałem została przyjęta 

jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

20 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.143.2020 stanowi załącznik nr 21 

do protokołu. 

 

Ad.  14 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.144.2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w trybie bezprzetargowym działki nr 310/20 o pow. 0,0382 ha położonej w 

obrębie Goreń Duży, jednostka ewidencyjna Baruchowo stanowiącej własność gminy 

Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.144.2020 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym działki nr 310/20 o pow. 

0,0382 ha położonej w obrębie Goreń Duży, jednostka ewidencyjna Baruchowo stanowiącej 

własność gminy Baruchowo. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 



Z zapytaniem do projektu uchwały zwrócił się radny Pan Edward Rosiński. Pytanie dotyczyło 

działki - czy o jej nabycie ubiega się jedna czy dwie osoby, które mieszkają obok niej. 

W odpowiedzi, Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że o nabycie działki 

nr 310/20 (obręb Goreń Duży) ubiega się jedna osoba. 

Uchwała nr XIX.144.2020 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

działki nr 310/20 o pow. 0,0382 ha położonej w obrębie Goreń Duży, jednostka ewidencyjna 

Baruchowo stanowiącej własność gminy Baruchowo została przyjęta jednogłośnie (za – 13 

głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.144.2020 stanowi załącznik nr 23 

do protokołu. 

 

Ad.  15 Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XIX.145.2020 zmieniającej uchwałę w 

sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr XIX.145.2020 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Baruchowo. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Pani Joanna Gawłowska. 

Z zapytaniami do projektu uchwały zwrócił się radny Pan Edward Rosiński. Pytania 

dotyczyły wysokości dochodu na osobę oraz sposobu wyliczenia tego dochodu. 

Wyjaśnień odnośnie kryterium dochodowego udzieliła Sekretarz Gminy Pani Joanna 

Gawłowska. 

Uchwała nr XIX.145.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Baruchowo 

została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Raport imienny głosowania nad projektem uchwały nr XIX.145.2020 stanowi załącznik nr 25 

do protokołu. 

 

Ad.  16  Wolne wnioski, sprawy bieżące. 

Radny Pan Jan Dybowski zwrócił się z zapytaniami odnośnie podpisywania oświadczeń 

związanych z budową infrastruktury światłowodowej oraz w sprawie połączenia 

autobusowego o godz. 14:30 z Włocławka przez Dobrzelewice, Grodno, Kurowo-Parcele.  

 



W odpowiedzi, Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński wyjaśnił, że oświadczenia te są 

wymagane i dotyczą wyrażenia zgody wejścia na grunt, żadne kwestie finansowe się z tym 

nie wiążą. Podpisy również nie są wymagane u wszystkich jeśli np. na nieruchomości nie ma 

słupa albo przez tą nieruchomość nie będzie przechodził światłowód. Natomiast jeśli chodzi o 

połączenie autobusowe  Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że kurs 

został zlikwidowany ze względu na brak zainteresowania ze strony pasażerów. Wpływy z 

tego zadania przewozowego były niższe niż koszt wykonania i wobec tego nie przywrócono 

kursu. Niemniej jednak w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z przedstawicielami 

PKS-u, podczas którego również zostanie poruszony ten temat.  

Radna Pani Małgorzata Gospodarowicz zwróciła się z zapytaniem odnośnie klas pierwszych – 

czy będą one łączone czy też nie.  

W odpowiedzi, dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Tomasz Pawlicki 

poinformował, że ostateczna decyzja zostanie podjęta na spotkaniu w następnym tygodniu z 

przedstawicielami Urzędu Gminy Baruchowo.  

Ponadto, radny Pan Edward Rosiński zwrócił się z zapytaniem - kto jednak podejmie tą 

decyzję i będzie za nią odpowiedzialny. 

W odpowiedzi, Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński poinformował, że po zatwierdzeniu 

organizacji roku szkolnego przez Kuratora Oświaty ostateczna decyzja należy do organu 

prowadzącego. 

Radny Pan Edward Rosiński zwrócił się również z zapytaniem związanym odnośnie 

niewykorzystanych urlopów w Urzędzie Gminy. 

W odpowiedzi, Sekretarz Gminy Pani Joanna Gawłowska poinformowała, że 

niewykorzystane urlopy są sukcesywnie wykorzystywane i obecnie nie ma już dużych 

zaległości. 

W dalszej części obrad poruszony został temat powrotu dzieci do szkoły w czasie epidemii. 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Tomasz Pawlicki przedstawił przewidywane 

rozwiązania związane z reżimem sanitarnym mi.in. w najmniejszych klasach nie będą 

odbywały się lekcje, podczas przerw na korytarzach będzie ograniczona liczba uczniów, 

szatnie zostaną podzielone oraz zajęcia w ciągu dnia będą przeprowadzane w jednej sali 

lekcyjnej. Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Pan Tomasz Pawlicki poinformował 

również, że w najbliższym czasie odbędą się szkolenia z metod i form pracy zdalnej i takie 

szkolenie przewiduje się też dla rodziców. 

 



Na zakończenie Zastępca Dyrektora w Zielonej Szkole w Goreniu Dużym Pani Zofia 

Rempalska zachęciła do odwiedzania nowej wirtualnej ścieżki edukacyjnej „Poznajemy 

przyrodę Gminy Baruchowo” w ramach przedsięwzięcia „Edukacja przyrodniczo-ekologiczna 

w Zielonej Szkole w Goreniu Dużym”. Wirtualna ścieżka przyrodniczo-edukacyjna składa się 

z siedmiu punktów terenowych, przy których można pobrać na mobilne urządzenia 

informacje na temat otaczającej przyrody. Dodatkowo stworzona została elektroniczna 

mapka, dzięki której wirtualnie można poznać ciekawostki przyrodnicze Gminy Baruchowo. 

Wszelkie szczegółowe informacje można uzyskać na stronie www.zielonaszkolagoren-

edukacja.pl Zadanie te sfinansowane zostało ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

 

Ad.  17   Zakończenie obrad.    

 Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek 

zakończył obrady wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XIX sesji Rady Gminy 

Baruchowo".  

 

 

              Protokolant                                                       Przewodniczący Rady  

                                                                                         Gminy Baruchowo 

 

          Magdalena Szmyt                                                   Jarosław Komorek             

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.zielonaszkolagoren-edukacja.pl%2F%3Ffbclid%3DIwAR1QJI6ZP9xZG5hQ5a_WTISMPDzfabh9deAb7b2SP1Zv5glNAyKOBFb8g3c&h=AT39p7G8IfbbQFxKeUTPD1Z2crkGQ9SNzgq9yud1kIZPvRhk2oar1b18uW4UvqrsnDnVe483tNy1JZILRJM2T6VGAQi4kTOTzeEgb4ZQFHij5BoYjVaiCoVzui3mRvTReko&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3Xg5i_EUKqSHSIdSTUcBEbLSa00a7rMvBJYWyugqqccpPnU5G2lsvK0IK7Ql8dU02PNh2L1mJzuVkLkELMfz0OdLAfUl7SNOanJ8z-vkHOrLXf5-kaHBSLmR7lxkvpFrO10eKEdeBXEfwHk4PPs7wnVSeJmI2CP0aCETW9e7yAQ8C41u8YQb9moTKZKHY
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